



Ref: DM/ENV- /2016

Date: 16/03/2016

تعميم رقم (1) لسنة 2016 بشأن إلزام مصنعي المنتجات البلاستيكية بتسجيل المنتجات البلاستيكية القابلة للتحلل

CIRCULAR NO.(1) OF 2016 - Enforcing Plastic Product Manufacturers to Register Degradable Plastic Products

To All Plastic Products Manufacturing
Companies in the Emirate of Dubai

إلى جميع الشركات العاملة في صناعة
المنتجات البلاستيكية في إمارة دبي

Reference to the Ministerial Decree No:118 of 2013 issued by the Ministry of Environment & Water (formerly), presently known as the Ministry of Climate Change & Environment (copy attached), regarding the enforcement of plastic products manufacturers & importers to register degradable plastic products as per the procedure of the Emirates Authority for Standardization & Metrology, and in accordance with the Emirates Conformity Assessment Scheme (ECAS) , and to comply with the list of requirements and conditions for registration of degradable plastic products according to UAE standard 5009:2009 U.A.E.S.

بالإشارة إلى القرار الوزاري رقم 118 لسنة 2013 الصادر من وزارة البيئة والمياه سابقاً ووزارة التغير المناخي والبيئة حالياً (مرفق نسخة)، بشأن إلزام مصنعي وموردي المنتجات البلاستيكية بتسجيل منتجات البلاستيك القابلة للتحلل وفقاً للإجراءات المتبعة لدى السادة/ هيئة الإمارات للمواصفات والمقاييس، وطبقاً لنظام تقويم المطابقة الإماراتي ECAS ولانحة المتطلبات والشروط الخاصة بتسجيل المنتجات البلاستيكية القابلة للتحلل، الموضحة بالمواصفة الإماراتية القياسية U.A.E.S 5009:2009.

Therefore, we hereby direct all companies involved in the field of plastic products manufacturing to comply with the Ministerial Decree mentioned above. In case of non-compliance with the legal articles of the afore cited Ministerial Decree , legal actions shall be taken, including imposition of fines in accordance with applicable laws and regulations in the Emirate of Dubai.

نهيب بكافة المؤسسات والشركات العاملة في تصنيع المنتجات البلاستيكية ضرورة التقيد بما نص عليه القرار الوزاري المنوه عنه أعلاه، هذا مع العلم بأنه في حال مخالفة أية من المواد القانونية المدرجة بالقرار سيتم تطبيق الإجراءات القانونية وفرض الغرامات وفقاً للقوانين والتشريعات المعمول بها في الإمارة.

For further information, please contact the Environmental Control Section at Tel. No: 04-6066816, fax: 04-7033565.

للمزيد من المعلومات يرجى الاتصال بقسم الرقابة البيئية على هاتف: 04-6066816، فاكس: 04-7033565.



Director of Environment Department
Dubai Municipality
P.O. Box: 67, Dubai, UAE.
Tel: 04 606 6686- 04 206 4645

مدير إدارة البيئة
بلدية دبي
ص.ب. : 67 ، دبي، دولة الإمارات العربية المتحدة
هاتف: 04 606 6686- 04 206 4645